

★ ទន្ទឹករណ៍គាំទ្រសំណើប្រជាមតិ 15 ★

15

យើងទាំងអស់គ្នានឹងមានភាពប្រសើរជាងមុន នៅពេលដែលគ្រប់គ្នាបង់ចំណែកពន្ធស្របច្បាប់ ម៉ែរគីយ៉ា កាលីហ្វ័រញ៉ា ប៉ូឡូណូ California កំពុងផ្តល់ប្រាក់រាប់ពាន់លានដុល្លារលើការបំបែក ពន្ធអចលនទ្រព្យ ទៅលើសាធារណៈកម្មធុរកិច្ច។ ទឹកប្រាក់រាប់ពាន់លានទាំងនេះអាចប្រើជំនួយ សម្រាប់ការដោះស្រាយជាមួយនឹងការកើនឡើងនូវ ភាពអសមធម៌ ភាពក្រីក្រជាអចិន្ត្រៃយ៍ ភាពអត់ការងារធ្វើ លំនៅដ្ឋានដែលមានតម្លៃខ្ពស់ប្រមាណ ភាពគ្មានផ្ទះសម្បែង និងសាលារៀនដែលខ្វះមូលនិធិ។

ខណៈពេលដែលសាធារណៈកម្មដ៏ធ្ងន់ធ្ងររបស់យើង ការទូទាត់ចំណែកស្មើភាពរបស់ពួកគេ សាលារៀនរបស់យើងមានថ្នាក់រៀនដែលចង្អៀតបំផុតក្នុងប្រទេស និងបណ្តាសហគមន៍មូលដ្ឋានរបស់យើង គឺកំពុងតែតស៊ូឆ្លើយតបនឹងផលប៉ះពាល់ COVID-19។

សំណើប្រជាមតិ 15 គឺជាកំណែទម្រង់ស្មើភាពមួយ និងមានតុល្យភាពដែល៖

- បញ្ឈប់ល្បិចគេចពន្ធស្របច្បាប់លើអចលនទ្រព្យ ដែលផ្តល់អត្ថប្រយោជន៍ដល់សាធារណៈកម្មធុរកិច្ច
- កាត់បន្ថយពន្ធលើអាជីវកម្មតូចៗ
- ទាមទារឡើងវិញនូវប្រាក់រាប់ពាន់លានដុល្លារ ដើម្បីធ្វើវិនិយោគលើសាលារៀន និងបណ្តាសហគមន៍មូលដ្ឋានរបស់យើង។

សំណើប្រជាមតិ 15 នឹង៖

បញ្ឈប់ល្បិចគេចពន្ធស្របច្បាប់៖ សាធារណៈកម្មធុរកិច្ចស្មើភាពសម្រាប់ការវាយតម្លៃឡើងវិញដោយផ្តល់ មេធាវី និងគណនេយ្យករពន្ធដែលមានតម្លៃសេវាខ្ពស់ ដើម្បីកែសម្រួលល្បិចគេចពន្ធស្របច្បាប់។ សំណើប្រជាមតិ 15 បញ្ឈប់ល្បិចគេចពន្ធស្របច្បាប់ដោយតម្រូវឲ្យវាយតម្លៃអចលនទ្រព្យ ពាណិជ្ជកម្ម អនិវាសន៍ស្របតាមតម្លៃទីផ្សារត្រឹមត្រូវ។

- កំពុង តែអចលនទ្រព្យ អនិវាសន៍ដ៏មាន តម្លៃបំផុត 10% ស្មើ 92% នៃអចលនទ្រព្យសំណើប្រជាមតិ 15 នេះ។

មិនប៉ះពាល់ដល់ម្ចាស់ផ្ទះ និងអ្នកជួលផ្ទះឡើយ៖ សំណើប្រជាមតិ 15 លើកលែងចំពោះ អចលនទ្រព្យអនិវាសន៍ទាំងអស់ ក្រុមប្រតិបត្តិការពាណិជ្ជ 13 ពេញលេញសម្រាប់ម្ចាស់ផ្ទះ និងអ្នកជួល។

កាត់បន្ថយពន្ធលើអាជីវកម្មតូចៗ៖ សំណើប្រជាមតិ 15 ការពារអាជីវកម្មតូចៗ និងកាត់បន្ថយពន្ធរបស់ពួកគេដោយ៖

- លើកលែងចំពោះ អាជីវកម្មដែលធ្វើប្រតិបត្តិការនៅផ្ទះ និងបណ្តាអាជីវកម្មដែលមានតម្លៃ \$3,000,000 ឬតិចជាងអចលនទ្រព្យពាណិជ្ជកម្មនិវាសន៍
- ដោយកាត់បន្ថយពន្ធអចលនទ្រព្យផ្ទាល់ខ្លួននៃអាជីវកម្មលើគ្រឿងបរិក្ខារ ម៉ាស៊ីនកុំព្យូទ័រ និងចលនទ្រព្យតាំងភ្ជាប់។

ស្តារសមតុល្យឡើងវិញចំពោះពន្ធលើអចលនទ្រព្យ៖ ចាប់តាំងពីសំណើប្រជាមតិ 13 បាន អនុម័តពន្ធលើអចលនទ្រព្យរបស់និវាសន៍បានកើនឡើងយ៉ាងគំហុកពី 55% ដល់ 72%។

ហើយចំណែកពាណិជ្ជកម្មនិវាសន៍ បានធ្លាក់ចុះ។ ទន្ទឹមនឹងនេះដែរយើងកំពុងទូទាត់ច្រើនជាង លើកម្រៃការដាក់ពិន័យ និងពន្ធដទៃទៀត។ សំណើប្រជាមតិ

15 រក្សាតុល្យភាពឡើងវិញនូវមាត្រដ្ឋាននានា។

បង្កើនមូលនិធិសម្រាប់សាលារៀន និងមហាវិទ្យាល័យសហគមន៍៖ រាល់មណ្ឌលសាលារៀន និង មហាវិទ្យាល័យសហគមន៍នីមួយៗ នឹងទទួលបានមូលនិធិបន្ថែមលើ និងលើសពីការធានាមូលនិធិ ដែលមានស្រាប់។ សំណើប្រជាមតិ 15 មូលនិធិទៅដោយផ្ទាល់ទៅកាន់ការអប់រំ ហើយអ្នកនយោ បាយរដ្ឋមិនអាចដកវាចេញបានឡើយ។

វិនិយោគលើកម្មករនិយោជិតចាំបាច់ និងសេវាកម្មមូលដ្ឋាន៖ សំណើប្រជាមតិ 15 ផ្តល់សហគម ន៍មូលដ្ឋាននូវធនធានដែលត្រូវការជាខ្លាំង ដូច្នេះសេវាកម្មចាំបាច់ និងកម្មករនិយោជិតជួរមុខអាច ឆ្លើយតបទៅនឹងការប្រឈមបច្ចុប្បន្ន និងរៀបចំសម្រាប់វិបត្តិពេលអនាគត មិនថាក្លើងឆេះព្រៃ ជម្ងឺរាតត្បាត ឬគ្រោះរញ្ជួយដីនោះទេ។

គាំទ្រសមភាពសេដ្ឋកិច្ច និងពូជសាសន៍៖ សំណើប្រជាមតិ 15 ធ្វើឲ្យប្រាក់ដាច់សាលារៀននានា ដែលមាន តម្រូវការខ្លាំងបំផុតទទួលបានជំនួយច្រើនបំផុត និងផ្តល់សហគមន៍មូលដ្ឋាននូវធន ធានដែលត្រូវការជាចាំបាច់ ដើម្បីដោះស្រាយជាមួយផលប៉ះពាល់មិនស្មើគ្នានៃជម្ងឺកូវីដ-19 ភាពគ្មានការងារធ្វើ និងថ្លៃលំនៅដ្ឋានលើសហគមន៍ដែលមានពាណិជ្ជកម្មខុសគ្នា។

ផ្តល់អាទិភាពដល់តម្លាភាព និងទំនួលខុសត្រូវពេញលេញ ដោយតម្រូវឲ្យសាលារៀន និងរដ្ឋាភិបាល មូលដ្ឋានបង្ហាញជាសាធារណៈនូវប្រាក់ចំណូលថ្មីទាំងអស់ដែលពួកគេទទួលបាន និងរបៀបដែល ប្រាក់ទាំងនោះត្រូវបានចំណាយ។

ការពារដឹកសិក្សា៖ សំណើប្រជាមតិ 15 មិនធ្វើការផ្លាស់ប្តូរទៅលើច្បាប់ដែលមានស្រាប់ដែលជះឥទ្ធិពលលើពន្ធដារ ឬការអភិរក្សនូវដឹកសិក្សាឡើយ។

យើងមិនអាចលែងចំណាយលើអាជីវកម្មតាមធម្មតាបានឡើយ។ សំណើប្រជាមតិ 15 រក្សាតុល្យភាពឡើងវិញនូវមាត្រដ្ឋានផ្សេងៗដោយបញ្ឈប់ល្បិចគេចពន្ធស្របច្បាប់ និងគាំទ្រសាលារៀនរបស់យើង សហគមន៍មូលដ្ឋាន និងអាជីវកម្មខ្នាតតូច។

សំណើប្រជាមតិ 15 ឈានមួយជំហានដ៏ធំទៅរកអនាគតល្អប្រសើរសម្រាប់ពលរដ្ឋ California ទាំងអស់។ វាត្រូវបានដាក់លើសន្លឹកឆ្នោតដោយហត្ថលេខារបស់អ្នកបោះឆ្នោតជាង 1,700,000 ដែលចង់ឲ្យសាធារណៈកម្មធុរកិច្ចរបស់យើងចំណែកស្មើភាពរបស់ពួកគេ។

សូមបន្ថែមសំឡេងរបស់អ្នកទៅកាន់សំឡេងរបស់ពួកគេ៖ បោះឆ្នោតគាំទ្រសំណើប្រជាមតិ 15 ។

TONY THURMOND, អ្នកមើលការខុសត្រូវការអប់រំសាធារណៈរដ្ឋ California
JACQUELINE MARTINEZ, ប្រធាននាយកប្រតិបត្តិ
Latino Community Foundation
SASHA CUTTLER, គិលានុបដ្ឋាយិកាសុខាភិបាលសាធារណៈ
ក្រសួងសុខាភិបាលសាធារណៈ San Francisco

★ ការឆ្លើយបដិសេធលើទន្ទឹករណ៍គាំទ្រសំណើប្រជាមតិ 15 ★

សំណើប្រជាមតិ 15 ៖ ពលរដ្ឋ CALIFORNIA ទាំងអស់នឹងបង់ប្រាក់លើការកើនឡើងពន្ធលើ អចលនទ្រព្យ ដ៏ច្រើនបំផុតក្នុងប្រវត្តិសាស្ត្ររដ្ឋ!

និយាករណ៍ការពាររបស់ សំណើប្រជាមតិ 13

សំណើប្រជាមតិ 13 ដាក់កម្រិតកំណើនពន្ធលើ អចលនទ្រព្យ ត្រឹម 2% ប្រចាំឆ្នាំ ដោយផ្តល់នូវ ភាពប្រាកដប្រជាដល់ម្ចាស់ផ្ទះ និងអាជីវកម្មខ្នាតតូច ដែលពួកគេអាចលែងចំណែកពន្ធរបស់ពួកគេក្នុង ពេលអនាគតបាន។ អ្នកតស៊ូមតិរបស់សំណើប្រជាមតិ 15 សារភាពថា ពួកគេនឹងតាមដាន ពីក្រោយ ការការពាររបស់សំណើប្រជាមតិ 13 សម្រាប់ពន្ធផ្ទះបន្ទាប់។ នេះមានន័យថាពន្ធនឹង កើតឡើង ជាលំដាប់សម្រាប់ម្ចាស់ផ្ទះ!

សំណើប្រជាមតិ 15 ៖ បង្កើនថ្លៃចំណាយរបស់យើង និងធ្វើឲ្យអសមភាពប្រាក់ចំណូលកាន់តែអាក្រក់ឡើង

ប្រាក់រាប់ពាន់លានលើពន្ធខ្ពស់នឹងត្រូវបានផ្ទេរទៅឲ្យអាជីវកម្មខ្នាតតូចរបស់ California ក្នុងទម្រង់នៃការ កើនឡើង ថ្លៃឈ្នួល ដែលបង្ខំឲ្យអាជីវកម្មនានាដែលកំពុងតែដួសដាបបញ្ឈប់ និយោជិត និងឡើងថ្លៃ។ ថ្លៃចំណាយខ្ពស់ជាងសម្រាប់ម្ចាស់ហាង និងតម្រូវការប្រចាំថ្ងៃប៉ះពាល់ ពួកយើងទាំងអស់ និងក្រុមគ្រួសារដែលមានប្រាក់ចំណូលទាបខ្លាំងបំផុត។ យើងមិនអាចលែងចំណាយបានលើការកើនឡើងថ្លៃចំណាយរបស់យើងឡើយ។

សំណើប្រជាមតិ 15 ៖ មិនបានដោះស្រាយវិបត្តិវិកាបច្ចុប្បន្នរបស់យើងឡើយ សំណើប្រជាមតិ 15 នឹងមិនដោះស្រាយឱនភាពវិកាបច្ចុប្បន្នឡើយ។ អ្នកវិភាគនីតិបញ្ញត្តិគ្មានបក្ស

ពួកនិយមនិយាយថា មូលនិធិភាគច្រើននឹងមិនត្រូវបានផ្តល់ជូន រហូតដល់ឆ្នាំ 2025 ។ បន្ថែមលើនេះ សមាគមរបស់ អ្នកវាយតម្លៃ California និយាយថា សំណើប្រជាមតិ 15 នឹងគិតថ្លៃច្រើនជាង \$1 ពាន់លាន ក្នុងការអនុវត្ត ដែលមានន័យថាជាការកាត់បន្ថយកាន់តែច្រើន ឮជាងមុនទៅលើកញ្ចប់ថវិការជាតិ ដែលត្រូវបានរឹតបណ្តឹងរួចទៅហើយ។

សំណើប្រជាមតិ 15 ៖ ការដឹកនាំខុស និងកង្វះខាតការទទួលខុសត្រូវ អ្នកតស៊ូមតិសំណើប្រជាមតិ 15 និយាយថាគឺអំពីប្រាក់កាន់តែច្រើនសម្រាប់ការអប់រំ ប៉ុន្តែសឹងតែ 70% នៃប្រាក់ពន្ធមិនបាន ទៅដល់សាលារៀនឡើយ។ អ្នកនយោបាយអាចបង្វែរប្រាក់ពន្ធរដ្ឋាភិបាល មូលដ្ឋានសម្រាប់គោលបំណងដទៃទៀត គឺដូចគ្នាទៅនឹងអ្វីដែលពួកគេកំពុងធ្វើជាមួយពន្ធ ឧស្ម័នអ៊ីចីងដែរ។

បោះឆ្នោតជំទាស់លើសំណើប្រជាមតិ 15 ។ www.NOonProp15.org

JON COUPAL, ប្រធាន សមាគមអ្នកបង់ពន្ធ Howard Jarvis
ALICE HUFFMAN, ប្រធាន សន្និសីទ NAACP រដ្ឋ California
BETTY JO TOCCOLI, ប្រធាន សមាគមអាជីវកម្មខ្នាតតូច California

★ ទន្ទឹករណ៍ប្រឆាំងសំណើប្រជាមតិ 15 ★

សំណើប្រជាមតិ 15 នឹងជាការកើនឡើងពន្ធលើអចលនទ្រព្យ ប្រចាំឆ្នាំច្រើនបំផុតក្នុងប្រវត្តិសាស្ត្ររដ្ឋ CALIFORNIA—ឡើងរហូតដល់ \$12.5 ពាន់លានក្នុងមួយឆ្នាំ!

ការកើនឡើងដ៏សម្រេចរបស់សំណើប្រជាមតិ 15 លើពន្ធអចលនទ្រព្យប្រចាំឆ្នាំ នឹងមានផលប៉ះពាល់សេដ្ឋកិច្ចយ៉ាងធ្ងន់ធ្ងរបំផុតសម្រាប់ពលរដ្ឋ California ម្នាក់ៗ គឺចាប់ពីអាជីវកម្មខ្នាតតូច និងអ្នកប្រើប្រាស់ រហូតដល់កសិករ និងម្ចាស់ផ្ទះ។

សំណើប្រជាមតិ 15 និរាករណ៍ការពារអ្នកបង់ពន្ធក្នុងសំណើប្រជាមតិ 13

ការការពារអ្នកបង់ពន្ធរបស់សំណើប្រជាមតិ 13 បានរក្សាពន្ធលើទ្រព្យសម្បត្តិឲ្យមានតម្លៃតម្លៃសមរម្យល្មមបានដោយដាក់ហួសកម្រិតបន្តិចលើពន្ធទ្រព្យសម្បត្តិ និងដាក់កម្រិតកំណើនប្រចាំឆ្នាំ ដោយផ្តល់ជូនអ្នកបង់ពន្ធរួររាបប្រាកដប្រជា ដែលពួកគេអាចលែងលក់បង់ពន្ធលើអចលនទ្រព្យរបស់ពួកគេបានឥឡូវនេះ និងនៅក្នុងពេលអនាគត។ សំណើប្រជាមតិ 15 លុបចោលភាពប្រាកដប្រជានោះសម្រាប់អ្នកបង់ពន្ធរាប់លាននាក់។

• “សំណើប្រជាមតិ 15 គឺជាការគំរាមកំហែងដោយផ្ទាល់ទៅដល់ម្ចាស់ផ្ទះ។ អ្នកតស៊ូមតិការកើនឡើងពន្ធបានសារភាពដោយបើកចំហថា នេះគឺគ្រាន់តែជាជំហានដំបូងក្នុងការដកចេញទាំងស្រុងនូវសំណើប្រជាមតិ 13 ដែលអ្នកបោះឆ្នោតបានអនុម័តឲ្យបញ្ចប់ពន្ធលើអចលនទ្រព្យដែលកើនឡើងស្រើតៗ។” —Jon Coupal ប្រធាន សមាគមអ្នកបង់ពន្ធ Howard Jarvis

សំណើប្រជាមតិ 15 ធ្វើឲ្យកើនឡើងថ្លៃរស់នៅរបស់យើង

ការកើនឡើងពន្ធរបស់ សំណើប្រជាមតិ 15 នឹងបង្កើនថ្លៃចំណាយលើគ្រប់យ៉ាងដែលប្រជាជនទិញ រាប់បញ្ចូលទាំងគ្រឿងទេស ប្រេងឥន្ធនៈ សេវាសាធារណៈ ការថែទាំនៅពេលថ្ងៃ និងការថែទាំសុខភាព។

• “ក្រុមគ្រួសារជាច្រើនត្រូវបានចេញពីសង្កាត់របស់ពួកគេ ដោយសារតែថ្លៃចំណាយលើការរស់នៅកើនឡើងរហូសប្រមាណ។ សំណើប្រជាមតិ 15 នឹងបង្កើនថ្លៃចំណាយលើការរស់នៅសម្រាប់ពលរដ្ឋ California ឡើងរហូតដល់ \$960 ហើយនឹងធ្វើឲ្យប៉ះពាល់ដល់បណ្តាសហគមន៍ដែលមានប្រាក់ចំណូលទាប។” —Alice Huffman ប្រធាន សន្និសីទ NAACP រដ្ឋ California

សំណើប្រជាមតិ 15 បំផ្លាញការងារ និងអាជីវកម្មខ្នាតតូច

ពលរដ្ឋ California ប្រាំពីរលាននាក់ធ្វើការឲ្យអាជីវកម្មខ្នាតតូច។ ពលរដ្ឋ California រាប់លាននាក់កំពុងដាក់ពាក្យសម្រាប់ភាពអត់ការងារធ្វើ និងស្ថិតក្នុងហានិភ័យនៃការបាត់បង់អ្វីៗគ្រប់យ៉ាង។ គ្មានអ្វីឡើយក្នុងសំណើប្រជាមតិ 15 បញ្ចប់ពន្ធពីការត្រូវបានដាក់ទៅលើម្ចាស់ផ្ទះនៃអាជីវកម្មខ្នាតតូច។ សំណើប្រជាមតិ 15 នឹងធ្វើឲ្យវិបត្តិសេដ្ឋកិច្ចកាន់តែអាក្រក់ឡើង ដោយបំផ្លាញអាជីវកម្មខ្នាតតូចរាប់បញ្ចូលទាំងគោជនីយដ្ឋាន ហាងកាត់សក់ និងហាងបោកម៉ូតូក្នុងសង្កាត់របស់យើង។

• “អាជីវកម្មខ្នាតតូចភាគច្រើនជួលអចលនទ្រព្យ ដែលពួកគេធ្វើប្រតិបត្តិការ។ ពន្ធលើទ្រព្យសម្បត្តិខ្ពស់ជាងរបស់សំណើប្រជាមតិ 15 ពន្ធលើអចលនទ្រព្យ កើនឡើងខ្ពស់មានន័យថា ពេលណាមួយ យើងនឹងលែងមានលទ្ធភាពជួលវា។” —Jot Condie ប្រធាន សមាគមភោជនីយដ្ឋាន California

សំណើប្រជាមតិ 15 បង្កើនពន្ធសម្រាប់កសិករជាគ្រួសារ ដែលបណ្តាលឲ្យមានថ្លៃចំណាយកើនឡើងខ្ពស់លើម្ហូបអាហារ

សំណើប្រជាមតិ 15 នឹងបង្កើនពន្ធលើអចលនទ្រព្យ លើកសិដ្ឋាន រាប់បញ្ចូលទាំងជម្រក គ្រឿងធ្វើពីទឹកដោះគោរោងចក្រដំណើរការ និងសូម្បីតែផ្លែឈើ និងគ្រាប់ដើមឈើ។

• “កសិករជាគ្រួសារដែលរងការលើកលែងពីសំណើប្រជាមតិ 15 នឹងយើងទាំងអស់គ្នានឹងបញ្ចប់ដោយត្រូវបង់ថ្លៃការចំណាយខ្ពស់ជាងសម្រាប់គ្រឿងទេស រួមទាំងទឹកដោះគោ ស៊ុត និងសាច់។” —Jamie Johansson, ប្រធាន, ការិយាល័យសហព័ន្ធកសិដ្ឋាន California

សំណើប្រជាមតិ 15 កង្វះការ ទទួល ខុសត្រូវ

សំណើប្រជាមតិ 15 នឹងគិតថ្លៃពីអ្នកបង់ពន្ធ \$1 ពាន់លានរៀងរាល់ឆ្នាំលើការចំណាយការិយាល័យ ហើយអ្នកនយោបាយអាចចំណាយប្រាក់ចំណូលពីពន្ធលើអចលនទ្រព្យ លើអ្វីមួយដែលពួកគេត្រូវការ រួមទាំងថ្លៃចំណាយរដ្ឋបាល អ្នកប្រឹក្សាយោបល់ខាងក្រៅ និងបង់ថ្លៃកើនឡើង។

• “សំណើប្រជាមតិ 15 អនុញ្ញាតឲ្យ អ្នកនយោបាយបង្វែរ ប្រាក់ចំណូល ពន្ធដ៏ខ្ពស់ទៅលើ អ្វីមួយផ្សេងដែលជាការចង់បានរបស់ពួកគេ ដូចទៅនឹងអ្វីដែលពួកគេកំពុងតែធ្វើជាមួយពន្ធខ្ពស់ដុំចីង។” —Marilyn Markham សមាជិកក្រុមប្រឹក្សាភិបាល សម្ព័ន្ធអ្នកគាំពារមនុស្សចាស់ជរា រដ្ឋ California

អ្នកឯករាជ្យ អ្នកប្រជាធិបតេយ្យ និងអ្នកសាធារណរដ្ឋយល់ព្រម— បោះឆ្នោតជំទាស់លើសំណើប្រជាមតិ 15 ។

ឥឡូវនេះវាមិនមែនជាពេលដែលត្រូវបង្កើនពន្ធលើអចលនទ្រព្យ ក្នុងរដ្ឋ CALIFORNIA ឡើយ។

ROBERT GUTIERREZ, ប្រធាន សមាគមអ្នកបង់ពន្ធរដ្ឋ California

ALICE HUFFMAN, ប្រធាន សន្និសីទ NAACP រដ្ឋ California

BETTY JO TOCCOLI, ប្រធាន សមាគមអាជីវកម្មខ្នាតតូច California

★ ការឆ្លើយបដិសេធទៅលើទន្ទឹករណ៍ប្រឆាំងសំណើប្រជាមតិ 15 ★

សំណើប្រជាមតិ 15 គឺជាកំណែទម្រង់ស្មើភាពមួយ និងមានតុល្យភាពដែល៖ - បញ្ចប់ល្បិចគេចពន្ធស្របច្បាប់នៃពន្ធលើអចលនទ្រព្យដែលផ្តល់អត្ថប្រយោជន៍ដល់សាជីវកម្មធំៗ - កាត់បន្ថយពន្ធអាជីវកម្មខ្នាតតូច - មិនប៉ះពាល់ដល់ម្ចាស់ផ្ទះ និងអ្នកជួល - ទាមទារឡើងវិញនូវប្រាក់រាប់ពាន់លានដុល្លារសម្រាប់សាលារៀន និងសហគមន៍មូលដ្ឋាន

រដ្ឋ California ត្រូវតែចាត់វិធានការទាំងនេះឥឡូវនេះដើម្បីរក្សាសុវត្ថិភាពអនាគតល្អប្រសើរមួយសម្រាប់យើងទាំងអស់គ្នា។

ម្ចាស់ទ្រព្យសម្បត្តិអាជីវកម្មថ្លៃបំផុត 10% ដែលត្រូវបាន ទទួលបាន 92% ពីប្រាក់ចំណូលនៃសំណើប្រជាមតិ 15 នេះ។

អ្នកតស៊ូមតិសំណើប្រជាមតិ 15 ៖ គ្រូបង្រៀន គិលានុបដ្ឋាយិកា ម្ចាស់អាជីវកម្មខ្នាតតូច បុព្វជិត អ្នកតស៊ូមតិលើសំណើប្រជាមតិ និងអង្គការសហគមន៍ដែលចង់បញ្ចប់ល្បិចគេចពន្ធស្របច្បាប់នៃពន្ធសាជីវកម្ម និងរក្សាតុល្យភាពឡើងវិញនូវមាត្រដ្ឋាននានា។

អ្នកជំទាស់សំណើប្រជាមតិ 15 ៖ សាជីវកម្មដែលធ្លាក់ឆ្នោត និងអ្នកវិនិយោគក្រៅរដ្ឋដែលព្យាយាមបន្តបំពានពន្ធរបស់ពួកគេដោយប្រើប្រាស់លិខិតចុះបញ្ជីដើម្បីធ្វើឲ្យកាន់ត្រលប់បញ្ហានេះ។

ចូរអានវិធានការនេះសម្រាប់ខ្លួនអ្នកផ្ទាល់ និងចងចាំថា សំណើប្រជាមតិ 15 ៖

- ថែទាំសំណើប្រជាមតិ 13 ពេញលេញសម្រាប់ម្ចាស់ផ្ទះ និងអ្នកជួល។
- កាត់បន្ថយពន្ធលើអាជីវកម្មខ្នាតតូច និងលើកលែងជាពិសេសលើអាជីវកម្មនៅផ្ទះទាំងអស់ និងលើកលែងអាជីវកម្មខ្នាតតូចដែលមានតម្លៃ \$3,000,000 ឬតិចជាងលើទ្រព្យសម្បត្តិអាជីវកម្ម។
- ធានាបាននូវតម្លាភាព និងការទទួលខុសត្រូវ ដោយតម្រូវឲ្យមានការបង្ហាញជាសាធារណៈពេញលេញនូវប្រាក់ចំណូលថ្មីទាំងអស់ និងរបៀបដែលពួកគេត្រូវបានចំណាយ។

• រក្សាដែនកំណត់ 1% ទាបរបស់សំណើប្រជាមតិ 13 ដូចពន្ធលើទ្រព្យសម្បត្តិអាជីវកម្មរបស់រដ្ឋ California និងនៅតែក្រោមរដ្ឋកាត់ច្រើន។

សិក្សាបន្ថែមនៅ scaretactics15.org

នៅពេលយើងកសាងឡើងវិញពីការបំបាក់ជម្ងឺកូវីដ-19 និងរៀបចំសម្រាប់ការប្រឈមខាងមុខ អាជីវកម្មតាមធម្មតានឹងមិនធ្វើដូច្នោះឡើយ។ វាគឺជាពេលដែលយើងវិនិយោគលើអាជីវកម្មខ្នាតតូចសិស្ស ក្រុមគ្រួសារដែលធ្លាក់ឆ្នោត និងសង្កាត់មានសុវត្ថិភាព។

សំណើប្រជាមតិ 15 គឺជាកំណែទម្រង់ដែលមានតុល្យភាពមួយ ដែលបញ្ចប់ល្បិចគេចពន្ធស្របច្បាប់របស់សាជីវកម្មដែលទទួលបានប្រយោជន៍ 10% កំពូល និងស្តារឡើងវិញនូវប្រាក់រាប់ពាន់លានសម្រាប់សាលារៀន និងសហគមន៍របស់អ្នក—បោះឆ្នោតគាំទ្រសំណើប្រជាមតិ Prop. 15 ។

E. TOBY BOYD, ប្រធាន សមាគមគ្រូបង្រៀនរដ្ឋ California

CAROL MOON GOLDBERG, ប្រធាន សម្ព័ន្ធអ្នកបោះឆ្នោតជាស្ត្រី

TARA LYNN GRAY, ប្រធាននាយកប្រតិបត្តិ សភាពាណិជ្ជកម្ម Fresno Metro Black